
Протокол 

звітування керівника  

Харківської гімназії №1 

Харківської міської ради Харківської області 

Дата проведення: 17.06.2020 

Час проведення: 16.00 

Місце проведення: он-лайн(платформа ZOOM) 

Присутні : 3 осіб (список додається) 

Порядок денний: 

1. Вибори голови зборів; 

2. Вибори секретаря зборів; 

3. Затвердження регламенту проведення зборів; 

4. Звіт керівника про роботу у 2019-2020 навчальному році; 

5. Виступи(за потреби); 

6. Прийняття рішення щодо оцінки роботи керівника за результатами 

звітування. 

1. Слухали:  

Клімову Т.А. щодо виборів голови зборів , яка запропонувала обрати 

головою конференції С.М.Єрусалімцеву  

 Ухвалили:  

Призначити головою зборів С.М.Єрусалімцеву (голосували «за» 

одноголосно) 

2. Слухали:  

Клімову Т.А. щодо виборів секретаря зборів ,яка  запропонувала обрати 

секретарем зборів О.Ю . Ліваду . 

 

 



 Ухвалили:  

Призначити секретарем зборів О.Ю. Ліваду (голосували «за» одноголосно) 

3.Слухали: С.М.Єрусалімцеву, голову зборів , щодо регламенту проведення 

зборів, яка  запропонувала обрати  відкрите чи таємне голосування. 

 Ухвалили: 

 Одноголосно обрали відкрите голосування 

4. Слухали: 

О.В. Романову, директора  Харківської гімназії №1 Харківської міської ради 

Харківської області, про роботу у 2019-2020 навчальному році. (Доповідь 

додається) 

5. Виступили:  

Урушкіна О.А., представник батьківського комітету гімназії, яка подякувала 

вчителям гімназії за добру роботу та високі досягнення учнів гімназії.  

 О.В.Житна  , матір учня 7-Б класу,  яка запропонувала відремонтувати  стелі  

на 2 та 3 поверхах. 

Т.П.Гурко , учитель української мови і літератури, яка запропонувала 

провести відкрити семінари для вчителів та батьків щодо продовження 

роботи гімназії в рамках НУШ. 

Р.В.Московченко, учителя іноземної мови , яка запропонувала  посилити 

контроль за виконанням посадових обов’язків членами працівників гімназії. 

   

О.В.Молодика, учитель російської мови та літератури  гімназії , яка 

запропонувала порушити клопотання перед Управлінням освіти щодо 

надання грошової винагороди директору гімназії за роботу у 2019-2020 

навчальному році. 

Н.М.Коваленко, методист методичного центру  Управління освіти 

адміністрації  Київського району Харківської міської ради , яка подякувала 

від імені начальника  Управління освіти адміністрації  Київського району 

Харківської міської ради  Т.В.Куценко, вчителям та батькам за сумлінну  

працю у 2019/2020 навчальному році, та побажала  натхнення, успіху 

випускникам у складанні ЗНО . 



5. Ухвалили: 

 1.Включити у план робіт на наступний навчальний рік такі роботи : 

ремонт стелі  на 2 та 3 поверхах, Відремонтувати підлогу на 4 поверху 

2.Здійснювати  підвищення наукового рівня вчителя,  підготовки  вчителів  

до роботи в умовах реформування освіти, впровадження НУШ .  

3.Проводити відкрити семінари для вчителів, батьків щодо продовження 

роботи гімназії в рамках НУШ ; 

4.Посилити співпрацю батьківських комітетів класів, учнівського 

самоврядування і адміністрації гімназії  відповідно до державної концепції 

національно-патріотичного виховання. 

5.Розробити проект музею анатомічних експонатів.  

6.Посилити контроль за виконанням посадових обов’язків членами 

працівників гімназії. 

 

6. Слухали :  

Єрусалімцеву С.М., голову конференції, щодо оцінки роботи директора 

гімназії за результатами звітування 

 Ухвалили:  

6.1.Вважати роботу директора гімназії за минулий навчальний рік 

задовільною(голосували «за» одноголосно);  

6.2. Порушити клопотання перед Управлінням освіти щодо надання грошової 

винагороди  директору гімназії за роботу у 2019-2020 навчальному році 

 

Голова  С.М.Єрусалімцева  

 

Секретар О.Ю.Лівада 


